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                                                       Protokół Nr 20/6/2008 
                     z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Sandomierza 
                                                  w dniu 6 listopada 2008 roku 
 
 
Godz. rozpoczęcia Komisji – 14.00 
Godz. zakończenia Komisji – 15,10 
 
 Posiedzeniu przewodniczył Pan Krzysztof NiŜyński – Przewodniczący Komisji 
Rewizyjnej. 
Obecni jak w załączonej liście obecności (Załącznik nr 1 do Protokołu). 
 
 
Ad. 1 
 Pan Krzysztof NiŜyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej otworzył posiedzenie  
i na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. 2 
Przyjęty porządek obrad (5 głosów „za”, 0 głosów „wstrzymujących się”, 0 głosów 
„przeciwnych”): 
1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3.Rozpatrzenie wniosku o obniŜenie pensji dla Burmistrza Miasta Sandomierza. 
4. Rozpatrzenie pism bieŜących. 
5. Sprawy róŜne, wnioski Komisji. 
6. Zamknięcie porządku obrad.  
 
Ad. 3 

Pan Krzysztof NiŜyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał członków 
Komisji z następującymi pismami, które dotyczą przedmiotowej sprawy:  
1. Wnioskiem mieszkańców Sandomierza dot. obniŜenia pensji Panu Burmistrzowi Jerzemu  
     Borowskiemu ( Załącznik Nr 2 do Protokołu). 
2. Pismem Wojewody Świętokrzyskiego znak NK. III-0713-79/08 z dnia 16.07.2008 r.  
     dot. zbadania legalności uchwały Rady Miejskiej w Sandomierzu nr XXII– pismo stanowi  
     załącznik Nr 3 do Protokołu. 

Pani Teresa Prokopowicz – Radca Prawny poinformowała członków Komisji, Ŝe przepisy 
prawa jednoznacznie wyjaśniają, Ŝe rada miasta nie ma prawa do jednostronnego 
obniŜenia wynagrodzenia Burmistrzowi. 
Komisja Rewizyjna po zapoznaniu się z treścią w/w pism oraz wysłuchaniu wyjaśnień 

Pani Teresy Prokopowicz – Radca Prawny, poddała pod głosowanie wniosek o obniŜenia 
pensji Panu Burmistrzowi Jerzemu Borowskiemu. 

PowyŜszy wniosek został zaopiniowany negatywnie: 0 głosów „za”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”, 5 głosów „przeciw”. 

 
 
Ad. 4,5 
Pan Andrzej Bolewski – Radny Rady Miasta Sandomierza poruszył sprawę złoŜonych skarg 
dot. przebiegu XXV sesji Rady Miasta Sandomierza w dniu 01.10.2008 roku . 
w związku z powyŜszym radny prosi: 
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- aby zespół radców prawnych Urzędu Miasta Sandomierza ustosunkował się do zarzutów  
   podnoszonych w skardze Panów Radnych Janusza Sochackiego, Marcelego Czerwińskiego  
  i Jacka Dybusa oraz w skardze Panów Radnych Krzysztofa NiŜyńskiego i Andrzeja Glenia, 
- o zestawienie uchwał za 2008 rok, które Wojewoda Świętokrzyski uchylił 
    lub zakwestionował, 
- o zorganizowanie dla radnych Rady Miasta Sandomierza  szkoleń z zakresu prawa  
    samorządowego. 
 
Ad. 6 
 
 Pan Krzysztof NiŜyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej stwierdził 
wyczerpanie porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
 
 
 
 
 
                                                         Krzysztof NiŜyński 
                                              Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: 
Joanna Pawelczyk 
Podinspektor w Wydziale Organizacyjnym 
 
 
 
 


